
FAU-MØTE LILLEBORG skoleår 23/24
Dato: 08.04.2024
Tidspunkt: 18-20
Sted: Personalrommet på Lilleborg skole
Møteleder/ referent: FAU-leder

Tilstede: (oppdateres på møtet)

Klasse Navn Klasse Navn Fra skolen

1A Said 4B Lotte Leif-Arild

1B Karina 5A Laila

2A Bård 5B meldt forfall

2B Maren 6A Marte

3A meldt forfall 6B meldt forfall

3B Linda 7A Daniel

4A Live 7B Monica

Dagsorden / saker:

Saker Konklusjon/oppfølging

Godkjenning av møteinnkalling Ja

Årshjul/aktuelt - Rektor / FAU

Orientering: brukerundersøkelse AKS
kort oppsummering resultat og tiltak

Rektor gikk gjennom en kort powerpoint presentasjon:
ca 60% svarprosent som er bra på denne type
undersøkelser. 19 spørsmål som skulle svares på.

Veldig gledelig at det er fremgang på alle spørsmål
sammenliknet med undersøkelsen i fjor. godt over
gjennomsnittet i Oslo på trygghet og trivsel. Størst
fremgang på kulturtilbud. Det som scorer dårligst er, ikke
overraskende, maten. Her får man bedre vilkår i tiden på
FO-bygget, og på nye Lilleborg når den står klar.

Rektor sender presentasjonen.

Rehabilitering, status
Leif Arild: hva er nytt siden sist

AS Backe er valgt som entreprenør for rehabiliteringen



Spørsmål: Dialoggruppe rehabilitering: vil det bli noen flere
møtepunkt med skolen?

Diskusjon og orientering, Lilleborgbanen som
brakkeby: Live har vært i kontakt med Oslobygg og bydel,
og orienterer om status/muligheter. Hvordan stiller FAU
seg til en eventuell mulighet om å flytte rigg til der
bylivsgata er nå?

Skolen innkaller til møte når de har fått tilbakemelding på
forslag om busstider, og hvor mange ressurser vi får til
buss-assistenter. Vi vil også teste ut hvordan man melder
seg på bussavgang ved hjelp av Forms, og hvordan vi vil
at foresatte skal gi beskjed til skolen ved fravær og andre
type beskjeder

Lilleborgbanen:
- FAU er enige om at bylivsgata er bedre løsning

enn
- Live følger videre opp bydel og Oslobygg
- Sjekk med bydel hva de skal bruke disse

inntektene med, og hvordan skal de jobbe med å
sikre best mulige vilkår på Lilleborgbanen disse
årene.

Spørsmål/avsjekk:
- Bokuka uke 16 - alt i rute?
- Gjenglemt tøy og bistand sortering fra FAU: er det

satt noen dato for dette?
- FAU/foreldre-fotograf, en solskinnsdag i april?

- Ja, skolemelding går ut til alle foreldre
- Skolen kommer tilbake med dato for gjenglemt

tøy-dag, hvor FAU kan bistå med sortering. Dette
blir en gang etter 17. mai

- Daniel sjekker opp og melder tilbake

17. mai:
- I rute hos 5. trinn?
- Skolen trenger foresatte som følger klassene

- Ja, alt er i rute.
- 3b, 5a, 6b trenger 1 voksen, resten trenger 2. Live

lager et dokument hvor alle legger inn kontaktinfo
til følgere fra sin klasse, og deler dette med Astrid
når det er klart.

Sommerfest
- 7.trinn arrangerer en flott avgangsfeiring selv, får

midler fra FAU.
- 1-6.trinn: Blir det felles som foregående år?

Skolens sommerfest for 1-6. trinn blir torsdag 13. juni.
Korpset skal spille. Bastian har ansvar for sommerfesten,
og ønsker gjerne et par foreldre å samarbeide med om
planleggingen. Han tar kontakt med FAU-leder når han har
behov, og vi sikrer noen foreldrerepresentanter til å sparre
med.

FAU

Påminnelser/avsjekk:
- trygghet i nabolaget, ref pågående sak: har det

kommet inn noe mer fra klassene etter
foreldremøtene?

- Klasseturer, støtteordning: fått inn 5 søknader så
langt

- Nye FAU-representanter til neste år: meld inn til
FAU-mailen

Vi gjør ikke noe mer ifht å tenke på tiltak rundt dette med
trygghet i bydel dette skoleåret. Vi tar det med oss på
blokka til neste år.



Beslutningssak: Søke støtte hos Sparebankstiftelsen,
med frist 1. september, til fellesskapsbyggende tiltak
gjennom rehabiliteringsperioden:

- Innkjøp av skolegensere til alle, med tilhørende
tegnekonkurranse blant barna

- Vimpel/banner til FO-bygget, som markerer Lilleborgs
midlertidige “annektering” :)

- Printing av Trivselsguide
- Skoledisco på Soria Moria 5-7. trinn
- Videreføre støtteordning for klasseturer

Vi jobber videre med dette, og konkretiserer neste gang

Beslutning, byttedag: Planlegge for å ha en byttefest for
alle trinn til høsten, med fokus på klær og utstyr for
kommende vintersesong. Jobbe for at denne
gjennomføres i et lokale som også kan være litt “vårt” i
rehabiliteringsårene, som slik sett også fungerer som en
introduksjon til lokalet for alle foresatte.

Vi tar med oss denne som en ide til neste skoleår.

Status skoledisco, 11. april
Siste del av møtet settes av til dette

Live tipser Sagene Avis. Ellers er alt godt planlagt og i
rute, vi stiller med litt ekstra foreldreverter, heller for
mange enn for få. øvrig koordinering skjer på
skoledisco-chatten.

Innmeldte saker

Eventuelt

2. trinn melder inn ønske om at lærere følger de minste
trinnene videre neste år, for å sikre kontinuitet og trygghet i
alt det nye.

Søppelbil, nok en farlig hendelse, ref sak i Sagene Avis

Geitmyra er avstengt for publikum på ettermiddagen

Formidlet til skolen, rektor og Bastian som har ansvar for
småtrinnene.

Daniel sender til henvendelse til renovasjonsetaten

Her må vi oppdatere Trivselsguiden, og sende ny versjon
for publisering.

Driftstyret info

Et driftsstyre er et styre for den enkelte skole, og kan sammenlignes med et
styre for en bedrift. Målet med driftsstyret er at alle partene i skolen skal være
representerte i et besluttende organ.

Info fra SMU

Skolemiljøutvalget (SMU) er et utvalg bestående av elever, foreldre, skolens
ledelse og ansatte og kommunen. SMU skal jobbe for at skolen, ansatte, elever
og foreldre bidrar aktivt for å skape et godt skolemiljø.


